
 
 

Hírlevél 7.  

M csoport nyilatkozatai 

Kazár Miklós, Szőke Tamás (Mitsubishi Lancer Evo9): „Komolyabban vehettük volna 

a pályabejárást, Hetvehelyen csak egyet mentünk, bent volt egy lassító, ami ma már 

ott sem volt. Elégedett vagyok a Pirelli gumikkal, az eleje jól működik, hátul 

közepessel megyünk, de szerintem a kemény jobb lenne. A vártnál jobb a verseny, 

van kedvünk versenyezni, azonban legfőképp a gumikat teszteljük 

versenykörülmények között, most szerezzük a tapasztalatokat.” 

Ollé Sándor, Czakó-Budai Annamária (Ford Fiesta S2000): „Megtaláltuk a jó 

beállításokat az aszfaltra is, amitől eleinte tartottam, mert Salgón nem tetszett 

igazán. Nagyon érzékeny az autó a beállításokra, most az ideális megoldással 

megyünk, köszönve Turán Fricinek, aki nagyon sokat segített benne. Stabil az autó, a 

lóerőt keveslem, de ha nem veszítünk a lendületből, nagyon jó időket lehet vele 

menni.” 

Matics Mihály, Zejda Viktória (Mitsubishi Lancer Evo9 RS): „Jólesett, szerencsére 

nem voltam annyira „alvós”, mint ahogy szoktam a reggeli szakaszokon. Úgy éreztem 

jól sikerült!” 

Lukács Kornél, Mesterházi Márk (Mitsubishi Lancer Evo9): „Viszonylag jól ébredtem 

reggel, nagyon vártam, hogy versenyezzünk. Kezdésnek ez szerintem jó volt, nem 

vagyunk túlzottan lemaradva az elejétől. A következő körre megpróbálunk 

gyorsulni.” 

Osváth Péter, Gács Gábor (Mitsubishi Lancer Evo9): „Szerintem egész jó volt az első 

két gyors, annak ellenére, hogy régen mentünk már aszfaltos versenyen. Nyomnunk 

kellett a gázt, hogy valamelyest jó időt menjünk, de lőtávon belül vannak a többiek.” 

 

 


